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Møte i Samarbeidsutvalget Langesund barneskole. 
 
 
Tid. 09.12.2024 kl 1800 – 1930 
 
Sted: personalrom Langesund barneskole 
 
Tilstede: 
 
Kenneth B johnsen 
Kris Vegard Bergman 
Mette Ådalen Nilsen 
Charlotte Helena Jacobsson 
Torhild Espeland ( vara politisk representant) 
Ulrik S Skauen  
Linn Michelle Abrahamsen 
 
 
Ikke møtt: 
Simona A Kobiela ( politisk representant ) 
Elevrådsrepresentanter 
 
 
 
 
 

Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

1.  Referat forrige møte 
 
Lest gjennom og kommentert. 
 
Kenneth kommenterte at skolegudstjeneste planlegges 
gjennomført til påske da det er et kommunestyrevedtak om 
gjennomføring. Grunnet store utfordringer med fravær av 
ansatte er det ikke forsvarlig å gjennomføre nå. 
 

  

 Event kommentarer:   

2.  Trygt og godt skolemiljø, jfr. Opplæringsloven kap.12 
 
Enkelt saker knyttet til en situasjon på skolen som det jobbes 
med, ellers lite saker på andre trinn 
 
 

  

 Innspill og konklusjoner:   

    

    

3.  Budsjett og regnskap  
Sykefravær 
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Skolen har høyt fravær av ansatte. Rektor har vært borte i 5 
uker, men tilbake på jobb nå. Ellers ligger sykefravær på 30% + 
om dagen. Det fører til bruk av også ufaglærte lærere. 
Kommentar fra Linn Michelle at skolen kan være flinkere til å 
informere foresatte om slike ting klassevis. Skolen tar absolutt 
dette til etterretning. 
 
Underskuddet skole kommer til å gå pr 31.12.2024 blir lavere 
enn godkjent. Dette skulles blant annet refusjon på sykemeldt 
rektor som ikke det ble satt inn noen for. 

 
 Innspill og konklusjoner   

4.  Info fra elevrådet 
 
Kris Vegard informeres om at det planlegges en 
innebandyturnering for mellomtrinnet i Skjærgårdshallen 
 
 

  

5.  Status Dysleksivennlig skole. 
 
Denne saken har dessverre blir utsatt til Mai 2025 da rektor ble 
sykemeldt og resten av ledelsen ikke hadde kapasitet til å ferdigstille 
søknad 

  

      7. Evt 
 
Resultat nasjonale prøver. 
 
Skolen gjør det helt ok i forhold til landsgjennomsnitt. 
Guttene på 5. trinn har flere på nivå 1 enn snittet, jentene drar opp. 
Resultatene ble presentert i møtet og tas grundigere på FAU møte i 
januar 

  

 
 
 
 
 Hilsen Kenneth B Johnsen 


